

Title (en)
PACKAGE FOR ELECTRICAL COMPONENTS.

Title (de)
VERPACKUNG FÜR ELEKTRISCHE KOMPONENTEN.

Title (fr)
BOITIER POUR COMPOSANTS ELECTRIQUES.

Publication
EP 0016053 A1 19801001 (EN)

Application
EP 79900690 A 19800103

Priority
GB 2318378 A 19780526

Abstract (en)
[origin: WO7901123A1] A package is disclosed for containing electrical components which are susceptible to static electrical charges. The package comprises a tubular member (2) of substantially uniform closed cross-section. The tubular member (2) has walls which define internally a portion (4) for supporting the body (5) of a dual-in-line package and two regions (6) to receive a row of pins (7) of the package. The walls around the two regions (6) being electrically conductive and the wall (8) which covers the top of the package being transparent.

Abstract (fr)
Boitier contenant des composants électriques qui sont sensibles aux charges électriques statiques. Le boîtier consiste en un élément tubulaire (2) de section fermée sensiblement uniforme. L'élément tubulaire (2) possède des parois qui définissent intérieurement une partie (4) qui supporte le corps (5) d'un boîtier à double rangée de connexions et deux régions (6) qui reçoivent chacune une rangée de fiches (7) du boîtier. Les parois autour des deux régions (6) sont électriquement conductrices et la paroi (8) qui recouvre le dessus du boîtier est transparente.

IPC 1-7
B65D 85/42

IPC 8 full level
H05K 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
H05K 13/0084 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB LU

DOCDB simple family (publication)
WO 7901123 A1 19791227; EP 0016053 A1 19801001; GB 1593760 A 19810722; HK 18482 A 19820514; IT 1166850 B 19870506;
IT 7923011 A0 19790525; MY 8300018 A 19831231

DOCDB simple family (application)
US 7900066 W 19790207; EP 79900690 A 19800103; GB 2318378 A 19780526; HK 18482 A 19820503; IT 2301179 A 19790525;
MY 8300018 A 19831230